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Särskilt uttalande 
Under senaste mandatperioden tillkom det 27 boendeplatser för personer med 
funktionsnedsättning. Det var 27 fler än mandatperioden dessförinnan. I planerna 
fram till 2031 finns 19 lägenheter planerade. Dels i Persikan, som håller på 
byggas. Dels i kvarteret Fikonet, ett av de områden som avstod från att ombilda 
när chansen gavs i mitten på 2000-talet. Det senare borde stämma till eftertanke 
nu när ombildningarna av allmännyttan tagit fart igen.  
 
Det är bra att det finns en stadsövergripande boendeplan för att bättre planera och 
tillgodose alla brukares behov och önskemål vad det gäller bostäder med särskild 
service inom valfrihetssystemet.  
 
LSS är en rättighetslag och ska tillförsäkra personer med omfattande 
funktionshinder en god service och ett gott stöd. Det är därför oroväckande att 
man i boendeplanen 2021–2031 bedömer att behovet av särskilt boende för 
personer med funktionsnedsättning enligt LSS och SoL är större än de projekt 
som i dagsläget planeras och att man därför inte kommer att kunna möta behoven.  
 
Detta innebär att man inte kommer att tillgodose behoven av bostäder med 
särskild service, inte minska antalet icke verkställda beslut och inte minska antalet 
placeringar utanför valfrihetssystemet avseende dessa bostäder.  
 
Avslutningsvis, om vi inte ser ut att nå målet måste vi ha en handlingsplan som 
visar hur vi kan möta behoven.  
 
Vårt bidrag till denna handlingsplan är att vi i nämnden måste göra vad vi kan för 
att prioritera särskilda boenden vid framtida byggprojekt i stadsdelen. Där  
Nybygget på Lundagatan eller en ombyggnation av Stockholmshems huvudkontor 
kan tjäna som två konkreta exempel.  
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